告题目: 【未来已来系列讲座】数字化的长潮与巨浪: 何去何从?

报告人: 陆奇

奇绩创坛及 YC 中国创始人及首席执行官

报告时间: 2019-11-11 15:00 报告地点: 清华大学主楼接待厅

主办单位: 清华大学五道口金融学院、清华大学国家金融研究院

简介: "未来已来一全球领袖论天下"系列讲座

"The Future is Here: Global Leaders on the Changing World" Lecture
Series

数字化的长潮与巨浪:何去何从?

The Digital Long Tide and Big Waves, What's Ahead?

——讲座信息——

主办单位: 清华大学五道口金融学院、清华大学国家金融研究院

Organizers: Tsinghua PBC School of Finance (PBCSF); National Institute

of Financial Research (NIFR), Tsinghua University

联合主办单位: 清华大学研究生会

Affiliated Organizer: Graduate Student Union of Tsinghua University

地点: 清华大学主楼接待厅

Location: Reception Hall, Main Building, Tsinghua University

时间: 2019年11月11日14:30

Date: November 11, 2019 14:30

报名链接: http://wlylmhxw.mikecrm.com/WsXodj4

——嘉宾介绍——

陆奇

Dr. Qi Lu

奇绩创坛及 YC 中国创始人及首席执行官

Founder and CEO of Miracle Plus and Y Combinator China

奇绩创坛及 YC 中国创始人及首席执行官。曾任百度集团总裁兼首席运营官、前雅虎执行副总裁、前微软执行副总裁。陆奇博士毕业于复旦大学,获计算机科学学士、硕士学位,此后就读于卡耐基梅隆大学,获计算机科学博士学位。陆奇博士除了在学术界发表过一系列高质量的研究论文,还持有 40 多项美国专利。

Dr. Qi Lu is the Founder and CEO of Miracle Plus and Y Combinator China. Formerly, he was the President and Chief Operating Officer of Baidu Group, Executive Vice President of Yahoo, and Executive Vice President of Microsoft. Dr. Qi Lu graduated from Fudan University with a bachelor's and master's degree in computer science, and later studied at Carnegie Mellon University where he obtained a doctorate in computer science. In addition to publishing a series of high-quality research papers in academia, Dr. Qi Lu holds more than 40 U.S. patents.

朱民

Dr. Min Zhu

清华大学国家金融研究院院长、IMF 前副总裁
Chair of National Institute of Financial Research (NIFR) at
Tsinghua University

Former Deputy Managing Director of IMF

朱民博士目前任清华大学国家金融研究院院长,也是世界经济论坛董事会执行董事。朱民博士于 2011 年 7 月至 2016 年 7 月担任国际货币基金组织副总裁。此前,他曾担任中国人民银行副行长和中国银行副行长。他也曾在世界银行工作,并在约翰.霍普金斯大学和复旦大学讲授经济学。

Dr. Min Zhu is currently Chairman of the National Institute of Financial Research at Tsinghua University. He is also a member of the Board of Trustees at the World Economic Forum. Dr. Zhu was Deputy Managing Director at IMF from July 2011 to July 2016. Before that, he served as Deputy Governor of the People's Bank of China. Prior to his service at China's central bank, he worked as Group Executive Vice President in Bank of China. Dr. Zhu also worked at the World Bank and taught economics at both Johns Hopkins University and Fudan University.

议程 Agenda

15:00-15:05 朱民 清华大学国家金融研究院院长、IMF 前副总裁 ZHU Min Chair of National Institute of Financial Research (NIFR) at Tsinghua University

Former Deputy Managing Director of IMF

15:05-16:05

数字化的长潮与巨浪:何去何从?

The Digital Long Tide and Big Waves, What's Ahead?

陆奇

Dr. Qi Lu

奇绩创坛及 YC 中国创始人及首席执行官

Founder and CEO of Miracle Plus and Y Combinator China

16:05-16:30

对话朱民

Dialogue with Dr. Min Zhu

16:30-17:00

问答

Q&A